



CAISSE AUTONOME D'AMORTISSEMENT DU CAMEROUN

COMMUNIQUÉ

25 N° 00001/C/CAA/DG/DAG/SDAAB/SM/Kgd DU 02 JAN 2025

PORTANT PUBLICATION DU RÉSULTAT DE L'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT EN PROCEDURE N°0000503/AONO/PU/CAA/CIPM/2024 DU 08 NOVEMBRE 2024 POUR LA MAINTENANCE DES ASCENSEURS À LA CAISSE AUTONOME D'AMORTISSEMENT (CAA).

Le Directeur Général de la Caisse Autonome d'Amortissement, sise Boulevard du 20 Mai Yaoundé, B.P. 7167 Yaoundé,

Communique :

Par Décision N° 00001/D/CAA/DG/DAG/SDAAB/SM/Kgd DU 02 JAN 2025

La société **STIM ELEVATOR**, BP. : 767, Yaoundé – Cameroun Tél. : (237) 6 77 00 60 18 – 6 96 43 50 40, est adjudicataire de l'Appel d'Offres National Ouvert en Procédure d'Urgence N°0000503/AONO/PU/CAA/CIPM/2024 du 08 novembre 2024 **pour la maintenance des ascenseurs à la Caisse Autonome d'Amortissement (CAA)**, pour un montant de **treize millions quatre cent soixante-quinze mille deux cent cinquante (13 475 250) Francs CFA Toutes Taxes Comprises**, pour un délai d'exécution de **douze (12) mois**.

Le Directeur Général de **STIM ELEVATOR**, est invité à se présenter au Service des Marchés de la Caisse Autonome d'Amortissement, sis au niveau -1 de son immeuble siège, Boulevard du 20 Mai, à Yaoundé, B.P. 7167 Yaoundé, pour la suite de la procédure y relative.

Le présent communiqué tient lieu d'attribution et de mainlevée de la caution de soumission pour les soumissionnaires non retenus.

copies :
- ARMP.



Yaoundé, le 02 JAN 2025

Noah Ndongo Adolphe

AUTONOMOUS SINKING FUND OF CAMEROON N° contribuable : M089500009102A

B. P. 7167 Yaoundé - Tél. : (237) 222 22 22 26 / (237) 222 22 01 87 - Fax : (237) 222 22 01 29 - Téléc : 88858 KN - e-mail : caa@caa.cm - Site web : www.caa.cm



CAISSE AUTONOME D'AMORTISSEMENT DU CAMEROUN

PRESS RELEASE

N° - 00001/PR/CAA/DG/DAG/SDAAB/SM/Kgd OF THE **02 JAN 2025**

PUBLICATION OF THE RESULT OF THE OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER N°00000503/ONIT/EP/ CAA/TB/2024 OF THE 08TH NOVEMBER 2024 RELATED TO THE MAINTENANCE OF ELEVATORS AT THE AUTONOMOUS SINKING FUND.

The General Manager of the Autonomous Sinking Fund, Boulevard du 20 Mai, P.O. Box: 7167 Yaoundé,

Hereby communicates:

By Decision **N° - 00001**D/CAA/DG/DAG/SDAAB/SM/Kgd of the

STIM ELEVATOR P.O. Box.: 767, Yaoundé – Cameroun Tel: (237) 6 77 00 60 18 – 6 96 43 50 40, is the successful bidder of the OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER IN EMERGENCY PROCEDURE N°00000503/ONIT/EP/CAA/TB/2024 of the 08th november 2024 related to the maintenance of elevators at the Autonomous Sinking Fund, for an amount of thirteen million four hundred and seventy-five thousand two hundred and fifty (13 475 250) CFA Francs All Taxes Included and a period of execution of twelve (12) months.

The General Manager of **STIM ELEVATOR** is invited at the Contracts Office of the Autonomous Sinking Fund located, at the level -1 of its headquarters building, Boulevard du 20 Mai Yaoundé, P.O Box 7167 Yaoundé, for the finalization of the related Contract.

This press release also serves as an award and release of the bid bond for unsuccessful bidders.

Copy to:
- ARMP.



Yaoundé, the **02 JAN 2025**

Noah Ndongo Adolphe

AUTONOMOUS SINKING FUND OF CAMEROON N° contribuable : M089500009102A